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Pracovní  doba pro veřejnost:
po–pá  8–12, 13–15.30 hod.

doporučujeme si schůzku předem 
telefonicky domluvit

Adresa: Rudé armády 23,  
431 44 Droužkovice

Kontakty:

Ing. Hana Dufková, ředitelka 
E-mail: hana.dufkova@maskaszk.cz
Mobil: 737 177 432

Jiří Drechsler, IT
E-mail: jiri.drechsler@maskaszk.cz
tel. 724 960 964

Adéla Pillárová, projektová manažerka
E-mail: adela.pillarova@maskaszk.cz
tel. 602 850 820, 724 960 964

Anežka Ješinová, asistentka
E-mail: anezka.jesinova@maskaszk.cz
tel. 724 960 964

Jarmila Drábová, účetní
E-mail: jarmila.drabova@maskaszk.cz
tel. 724 960 964

Kancelář

Výkonný výbor

Předseda 
Obec Vrskmaň 
zastupuje Bc. Václav Hora, starosta 
E-mail: hora@vrskman.cz 
Mobil: +420 603 807 178

Místopředseda 
Okresní agrární komora Chomutov 
zastupuje Ing. Jaroslav Brožka, předseda 
Mobil: +420 603 205 477

člen 
Obec Hrušovany  
zastupuje Ing. Petr Šmíd, starosta 
E-mail: ou-hrusovany@volny.cz 
Mobil: +420 608 272 422

člen 
Adolf Loos 
E-mail: loosadolf@seznam.cz
Mobil: +420 603 507 847

člen 
Š + Z s.r.o.  
zastupuje Václav Zavaďák
E-mail: info@maskaszk.cz
Mobil: +420 606 509 480

Pandemie
Pandemie je epidemie velkého rozsahu zasahu-
jící více kontinentů. Jedná se o výskyt vysokého 
počtu nově nemocných za určité časové obdo-
bí. Za pandemie se považují Španělská chřipka 
(březen 1918 – prosinec 1920), Mexická - (pra-
sečí) chřipka (březen 2009 – srpen 2010)  a ak-
tuální pandemie COVID-19. Tu vyhlásila Světo-
vá zdravotnická organizace (WHO) za pandemii  
11. března 2020. Hlavním epicentrem nákazy 
byla vyhlášena Evropa.

Nový koronavir SARS-CoV-2
Onemocnění COVID-19 je způsobeno novým ty-
pem koronaviru s odborným označením SARS-
-CoV-2. Jedná se o vysoce infekční onemocnění, 
které se projevuje zejména horečkami, respi-
račními potížemi (kašel a dušnost), bolestí svalů 
a únavou. U starších a chronicky nemocných 
osob může nemoc mít vážnější průběh a může 
vést i k úmrtí.

Počátek epidemie COVID-19 je datován  
k 31. prosinci 2019, kdy byly první případy 
hlášeny v čínském městě Wu-Chan v provin-
cii Chu-Pej. Během následujících dvou měsíců 
onemocnělo po celém světě přes 87 tisíc osob, 
téměř 3 tisíce pacientů zemřelo; o další týden 
později již počet nakažených přesáhl 100 tisíc.

Koronavir u nás
Psal se únor 2020. První únorový týden byl prv-
ním týdnem letošních jarních prázdnin v České 
republice. I okres Chomutov měl jarní prázdni-
ny v tomto termínu. V té době již v Itálii hlásí 
stovky lidí v testování a první oběti koronaviru 
COVID-19. Přesto mnoho našich spoluobčanů 
vyrazilo právě v době jarních prázdnin do Itálie, 
jak jinak - za sněhem. Dovolené měli již kou-
pené, tak přeci nepřijdou o peníze. Vyjeli. Vět-
šinou po týdnu se vraceli – někteří rovnou do  
14 ti denní karantény. V České republice byly 
první tři případy nákazy novým koronavirem 
prokázány 1. března 2020.
Nyní se píše březen 2020. 10. března Minister-
stvo zdravotnictví zakazuje konání hromadných 
akcí nad 100 osob a výuku na školách, resp. 
osobní přítomnost školáků a studentů ve ško-
lách. Toho dne bylo v ČR evidováno již 63 naka-
žených osob. 

12. března vláda vyhlašuje nouzový stav, zaka-
zuje akce s účastí přesahující více než 30 osob, 
omezuje přítomnost veřejnosti ve vybraných 
zařízeních. Dva dny poté vláda uzavírá obcho-
dy a restaurace (s vyjímkou prodejen potravin, 
hygienického a drogistického zboží, lékáren 
a dalších). S účinností od 19. března pak byla 
zavedena povinnost nosit při pohybu venku  
a na všech místech mimo bydliště ochran-
né prostředky dýchacích cest, osobám nad  
65 let byly vyčleněny pro nákup 2 hodiny, kdy 
do prodejen nemají přístup ostatní osoby. Celá 
republika šije roušky. Je jich celosvětově nedo-
statek. První zásilku roušek, respirátorů a dal-
ších ochranných pomůcek přiváží čínské letadlo 
v pátek 20. března, v sobotu pak přilétá z Číny 
obří letoun Antonov. Situace s ochrannými po-
můckami se začíná postupně zlepšovat.
22. března v ČR zemřel první pacient pozitivní 
na koronavirus. Jednalo se o 95l muže, kte-
rý trpěl řadou těžkých zdravotních problémů.  
Důvodem jeho smrti bylo celkové vyčerpání or-
ganismu.   
K 23. březnu ráno bylo provedeno již 17 377 
testů, je evidováno 1 165 osob s prokázanou 
nákazou COVID-19, vyléčeno bylo již 6 osob  
a bohužel, je evidováno i jedno výše zmíněné 
úmrtí. V Ústeckém kraji je již 40 osob s pozitivní 
nákazou, okrese Chomutov jsou 2. Odborníci 
předpokládají, že se děti do škol možná vrátí na 
přelomu května a června. Hranice prý možná 
zůstanou volnému pohybu osob uzavřené je-
den až dva roky.
Nikdo z nás jsme nic podobného ve svém ži-
votě nezažili. Pandemií koronaviru jsme něja-
kým způsobem zasaženi všichni. Více či méně.  
Nezbývá nám, než se podřídit nařízeným opat-
řením a dodržovat je. Jen tak můžeme doufat, 
že to bude brzy za námi. Přeji nám to všem.

Ing. Hana Dufková
ředitelka MAS 

Zažíváme, co jsme zatím nezažili.  
Strašák jménem Covid-19.



tel. 724 960 964

MAS a koronavir

V MASce jsme se podřídili všem přijatým opat-
řením. Ta komplikují život všem obyvatelům. 
Některým více, některým méně. My tedy za-
tím patříme mezi ty, kterým méně. Prozatím 
nevyužíváme (stav k 23. 3. 2020) homeoffice, 
ale ta možnost tu je. Fungujeme. Možno říci, 
že nás ta celá situace i tak trochu posunuje dál. 
Vyzkoušeli jsme si jednání formou dálkového 
přístupu. Zjistili jsme, že to jde a že to zvládne-
me. Musíme, nedá se nic jiného dělat. Máme 
v administraci projekty 5. Výzvy Programu roz-
voje venkova. Výběrová komise o projektech 
rozhodovala formou videokonference. Ač to 
byla ve většině případů (včetně kanceláře MAS) 
premiéra, podařilo se. Použili jsme prostředí 
G SUITE, které google poskytuje neziskovým 
organizacím zdarma. Využili jsme s úspěchem 
prezentaci, kterou pro využití videokonference 
(google meet) zpracoval MAS Vladař, jmenovitě 
Ing. Josef Ryšavý. Plánujeme využít v budoucnu 
i pro další příležitosti.

Aktuální výzvy MAS

I přes momentální složitou situaci má MAS vy-
hlášené dvě výzvy v IROP a to Výzvu č. 9, která 
je navázaná na Výzvu MAS IROP č. 68 Zvyšování 

kvality a dostupnosti infrastruktury pro vzdělá-
vání a celoživotní učení - integrované projekty 
CLLD“ a Výzvu č. 10, navázanou na výzvu č. 62 
Sociální infrastruktura – integrované projekty 
CLLD.  

V Programu rozvoje venkova byl ukončen  
9. února příjem žádostí 5. Výzvy. Aktuálně pro-
bíhá výběr projektů. Další výzva by měla násle-
dovat ještě v letošním roce.
V Operačním programu zaměstnanost momen-
tálně žádná výzva není a MAS čekají na instruk-
ce Řídícího orgánu OPZ, zda budou moci ještě 
nějaké další výzvy vyhlašovat.

5. výzva PRV      
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Seznam přijatých projektů 
CLLD_15_01_125 

Strategie komunitně vedeného rozvoje MAS Sdružení Západní Krušnohoří pro období 2014 - 2020  
 

MAS Sdružení Západní Krušnohoří z.s. SNP 144, 431 44 Droužkovice, IČ 269 99 935   
        

Poř.č. Místo realizace projektu LAU2 (NUTS 5) Název projektu Č. fiche 
2020-159-005-003-041 Údlice Modernizace technologií 3 
2020-159-005-003-042 Otvice Nákup mobilního modulového stánku s prodejním automatem 3 
2020-159-005-004-047 Blatno u Chomutova Oprava lesní cesty na p. p. č. 1147 4 
2020-159-005-005-050 Málkov Investice do rozvoje stavební firmy 5 
2020-159-005-005-051 Černovice u Chomutova Kominictví - investice do rozvoje podnikání 5 
2020-159-005-005-052 Údlice Rozvoj nezemědělské činnosti - VAIGL A SYN spo. S.r.o. 5 
2020-159-005-005-053 Výsluní Investice do nezemědělských činnéstí - Breze a.s. 5 

SZK

Sdružení Západní Krušnohoří, z.s.
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Z rozpočtu projektu MAP II Chomutovsko je 
na období březen – prosinec 2020 vyčleněna 
každému z níže definovaných členů Partnerství 
MAP alokace 10 000 Kč na vzdělávací aktivity 
tohoto typu:

a. Nákup vzdělávacích pomůcek, literatury, 
vzdělávacích a metodických materiálů v pilot-
ním množství
    • pilotní množství znamená takový počet 
kusů, který umožní učitelům pomůcku nebo 
knihu vyzkoušet při výuce a ověřit si její vhod-
nost a potřebnost pro plošné zavedení do vý-
ukového programu. Případné plošné zavedení 
bude muset být již hrazené z jiných zdrojů;
    • práce s pomůckou, knihou, vzdělávacím 
nebo metodickým materiálem musí být před-
stavena na příslušné tematické pracovní sku-
pině MAP, nebo formou videopříspěvku či re-
cenze na webových stránkách projektu, a to 
nejpozději do června 2021;
    • pomůcka, kniha, vzdělávací nebo metodic-
ký materiál musí být v případě zájmu zapůjčeny 
jinému partnerovi z území ORP Chomutov k vy-
zkoušení;
    • nakoupená pomůcka, kniha, vzdělávací 
nebo metodický materiál je ve vlastnictví MAS 
Sdružení Západní Krušnohoří.

b. Exkurze, výlety, návštěvy výstav, ve-
letrhů, škol, muzeí, galerií, knihoven, 
památníků a jiných vzdělávacích zaří-
zení, zařízení poskytovatelů sociálních  
a prorodinných služeb a neformálních vzdě-
lávacích aktivit, institucí veřejné správy  
a institucí důležitých pro rozvoj občanských  
a sociálních kompetencí, zaměstnavatelů, atp. 
s pilotním počtem žáků (maximálně 2 třídy jed-
né školy) za účelem obeznámení se s přínosem 
takové návštěvy a jejím využitím při výuce;
    • partner musí návštěvu zdokumentovat (fo-
todokumentace, prezenční listiny, krátká zprá-
va 1/ a podat o jejím průběhu a přínosu infor-
maci, využitelnou pro další partnery MAP, a to 
buď formou prezentace na příslušné tematické 
pracovní skupině MAP, nebo formou článku na 
webové stránky projektu, a to bezprostředně 
po realizaci akce;
    • pro schválení exkurze není potřeba, aby se 
jí zúčastnili dva či více partnerů.

c. besedy se spisovateli a jinými umělci, poli-
tiky, zástupci různých profesí, a to pro pilotní 
skupinu dětí nebo žáků (max. 6 tříd)
    • besedy musí být zdokumentovány (foto-
dokumentace, krátká zpráva) 1/ a jejich průběh  
a přínos představen na příslušné pracovní sku-
pině MAP, nebo shrnut v článku na webové 
stránky projektu, a to bezprostředně po reali-
zaci besedy.

    d. Pořádání herních odpolední, workshopů, 
diskuzních fór, posezení při kávě atp. se zá-
konnými zástupci žáků/dětí a žáky/dětmi, a to 
v pilotním množství 1 odpoledne
    • workshopy atp. musí být zdokumentová-
ny (fotodokumentace, prezenční listiny, krátká 
zpráva) 1/ a jejich průběh a přínos představen 
na příslušné pracovní skupině MAP, nebo shr-
nut v článku na webové stránky projektu, a to 
bezprostředně po realizaci akce.
Všechny jmenované aktivity musí přispívat 
k naplňování cílů Místního akčního plánu rozvo-
je vzdělávání v území ORP Chomutov, schvále-
ného Řídícím výborem MAP dne 9.12.2019, viz 
https://www.mapchomutovsko.cz.
 
Další pravidla, postupy a podmínky čerpání
  • pokud partner alokaci nevyčerpá do 
31.12.2020, nevyčerpaná částka se do dalšího 
kalendářního roku nepřevádí a může být použi-
ta na jiné aktivity projektu;
    • faktury musí být k proplacení předloženy 
MAS SZK nejpozději do 31.12.2020. Pokud bu-
dou předloženy do 16. 12. 2020, potom budou 
proplaceny dodavatelům ze strany MAS ještě 
v roce 2020; 
    • partner postupuje tak, že si vybere v soula-
du s podporovanými aktivitami, jmenovanými 
výše, akci, pomůcku atp., kterou chce zakoupit, 
informuje o tom realizační tým projektu MAP 
Chomutovsko II tím, že vyplní objednávkový 
formulář (odkaz na něj najde také na webových 
stránkách projektu www.mapchomutovsko.cz);
    • realizační tým provede monitoring trhu  
a zjistí, zda vybraná aktivita je za cenu ob-
vyklou; v případě, že bude cena vybrané akti-
vity/pomůcky od ceny obvyklé odlišná, musí 
si partner vybrat podobnou pomůcku/aktivitu 
z konkurenčních nabídek za cenu obvyklou;
    

• po shodě s partnerem realizační tým projektu 
MAP Chomutovsko II zajistí následně vybranou 
(nebo náhradní) aktivitu/pomůcku, a to pokud 
možno v termínu, požadovaném objednavate-
lem (partnerem), vždy však po odsouhlasení 
termínu partnerem;
    • partner si může vybrat jenom takovou po-
můcku nebo aktivitu, kterou si do té doby žádný 
jiný partner nevybral (zde jsou zveřejněny kata-
log pomůcek 4 a katalog exkurzí 5 v minulosti již 
pořízených či uskutečněných);   
    • partneři se při výběru mohou spojit (napří-
klad společná beseda pro více partnerů) nebo 
spojit musí (v případě aktivit pod bodem b);
    • při společných aktivitách více partnerů 
se náklady mezi ně dělí poměrně, tj. ubírá se 
z alokací všech zapojených partnerů v poměru 
k míře jejich zapojení (počet tříd, apod.); to je 
vždy se všemi zapojenými partnery domluveno 
před objednáním aktivity.

Upozornění: 
Materiál nebo službu vždy a zásadně objednává 
MAS Sdružení Západní Krušnohoří, z.s., SNP 144,  
431 44 Droužkovice, IČ 269 99 935. Faktury, kte-
ré by byly vystaveny na jiného odběratele, MAS 
nemůže proplatit a také je neproplatí!!! 
 
Výčet partnerů, kteří mohou být touto formou 
podpořeni

    • všechny mateřské školy podle IZO v území 
ORP Chomutov (19)
    • všechny základní školy podle IZO v území 
ORP Chomutov (22)
    • všechny základní umělecké školy podle IZO 
v území ORP Chomutov (2)
    • střední škola, zapojená do Partnerství MAP 
(1, ESOZ Chomutov)
    • nevládní neziskové organizace, zapojené do 
Partnerství MAP (2, Člověk v tísni, Světlo Kadaň)
    • zařízení neformálního vzdělávání v území 
ORP Chomutov, zapojená do Partnerství MAP 
(2, SVČ Domeček Chomutov, DDM Paraplíčko 
Jirkov)
    • knihovny v území ORP Chomutov, zapojené 
do Partnerství MAP (2, Chomutov, Jirkov)
    • muzea v území ORP Chomutov, zapojená 

pokračování na další straně vlevo dole

4 MAP II

PAUŠÁLNÍ PŘÍSPĚVEK PARTNERŮM MAP CHOMUTOVSKO II 
NA ROZVOJ VZDĚLÁVÁNÍ A PODMÍNKY JEHO ČERPÁNÍ
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Podporujeme ve školách  
na Chomutovsku to dobré  

a pomáháme řešit  
problematické oblasti

Projekt MAP II Chomutovsko umožňuje nejen 
nakupovat pomůcky a organizovat exkurze 
pro učitele nebo žáky, ale také zvát do regionu 
přednášející a lektory workshopů, o které je 
zájem po celé České republice. Poslední čtyři 
akce podporovaly princip celoživotního učení, 
který musí být zahájen již v předškolním věku, 
čtenářství jako zábavu a ne nutnou povinnost,  
a nabízely metody pro řešení šikany, výchov-
ných problémů a pro prevenci školního neúspě-
chu. 

Poznávat svět očima  
předškoláka, umět nové  
poznatky využít v životě  

a zároveň formovat  
své postoje

Celoživotní proces, který je nutné vhodně na-
startovat již v předškolním věku. Nic míň a spíše 
ještě více nabídl seminář realizovaný společ-
ností Infra a nazvaný Polytechnická pregramot-
nost v mateřských školách. Akce proběhla na 
MŠ Chomutov dne 23. ledna 2020.

Učitelé si mohli sdílet a osvojit nové metody jak 
přiblížit dětem fungování světa a především jak 
motivovat ke kreativnímu využívání těchto na-
bytých znalostí. Jak rozvíjet manuální zručnost, 
umět komunikovat ve skupině a společně řešit 
problémy. Diskutován byl pedagogický takt, 
díky kterému se dítě cítí bezpečně, nebojí se ex-
perimentovat a zažívá úspěch. Stačí jen nechat 
děti překonávat překonatelné překážky.   

Účastníci v pozici dětí plánovali a realizova-
li stavbu města, ozkoušeli celou řadu pokusů 
zaměřených na jednotlivé fyzikální vlastnosti, 
chemické reakce, vnímání všemi smysly, před-
staveny byly hry a stavebnice, pokusy a báda-
ní, tvoření z různých materiálů a přírodnin, 
seznamování s technikou a poznávání různých 
řemesel, pozorování živé a neživé přírody a sa-
mozřejmě rozvíjení čtenářské a matematické 
pregramotnosti.

Žáci na druhém stupni již 
čtou jako diví, od března  
se připojí i prvostupňoví

V úzké spolupráci s Chomutovskou knihovnou, 
byly nakoupeny sady zajímavých titulů vhod-

ných pro nejmladší školní čtenáře. Knihovna 
nejen že financovala větší část knih, ale také 
zajišťuje rozvoz po jednotlivých školách.
Následující tituly budou kolovat v průběhu 
školního roku po zapojených školách a každá je 
bude mít dva měsíce, aby s knihou naložila dle 
uvážení nebo podle pracovních listů, které uči-
telé vypracovali a vzájemně sdílejí.
Lobel, Arnold: Prasátko na útěku, Drijverová, 
Martina: Příšerní nezbedníci, Stará, Ester: Šedík 
a Bubi, Krolupperová, Daniela: Rybí sliby,  Strán-
ský, Jiří: Povídačky pro Klárku, Meirová,Tamar: 
Francesco Tirelli a jeho zmrzlinářství, Hlavinko-
vá, Lucie: Projekt pes (ten můj), Šavlíková, Lu-
cie: Černobílé prázdniny.

Šikana – identifikace  
a prevence

Účastníky semináře vysoce hodnocená akce 
realizovaná společností Jules a Jim, která má 
s tématem bohaté praktické zkušenosti. Celo-
denní kurz proběhl ve středu 12. února 2020 
od 9 hodin na starobylé radnici v Chomutově. 
Doporučujeme s ohledem na téma objednání 
kurzu pro celý učitelský sbor.

Teze zaznamenané z pohledu účastníka:
1. třída je ideální podhoubí pro vznik šikany 
(stejně jako vězení  nebo armáda) a prakticky 
v každé takovéto skupině se minimálně v záro-

pokračování na další straně

MAP II 5

pokračování z minulé strany

do Partnerství MAP (1, Oblastní muzeum Cho-
mutov) 
1/ Fotodokumentace, prezenční listiny a krátká 
zpráva budou sloužit jako podklady pro úhradu 
faktury a budou k faktuře připojeny. 
Zpracoval kolektiv zaměstnanců MAP II Chomu-
tovsko v Droužkovicích dne 2.3.2020.

Ing. Hana Dufková 
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dečné podobě prvky „nemocného chování“ ob-
jeví, neřešená šikana může končit sebepoškozo 
váním a sebevraždou (Liberec, 2015)
2. škola musí v první řadě zajistit bezpečí a až 
následně může dobře vzdělávat
3. dobře vedená a zdravá skupina si problém 
vyřeší sama (třídnické hodiny, komunitní kruhy, 
neformálně naplňovaná pozice, metodika pre-
vence, apod.),
4. když se náznaky šikany odhalí včas, může 
problém vyřešit zdatný třídní učitel, jeho nejdů-
ležitější rolí však musí být „péče o komunitu“

5. celá problematika vzniku šikany je o vztazích, 
které se musí od počátku budovat a nastavení 
norem a klimatu školy a to nejen mezi žáky, ale 
také mezi učitelem, ředitelem, ve sboru

6. zaručený recept: všichni ve škole (a to včet-
ně nepedagogických pracovníků, ale i rodičů) 
uznávají stejné hodnoty a pravidla,  vědí, co 
mají dělat a každý náznak šikany se řeší profesi-
onálně a podle stanovených a ve školním řádu 
ukotvených postupů.
Účastníci se dále seznámili s pravidly bezpeč-
ného prostředí, znaky šikanování, pěti kroky při 
zaznamenání projevu šikany, kritéria pro urče-
ní stádia šikany a pět stádií šikany, které končí  
v totalitě.
Z mnoha důležitých myšlenek, které zazněly, vy-
bírám následující:
    • vždycky je záležitostí celé skupiny, nejen 
těch dvou, má koncepční charakter, je to po-
stupně budovaný systém, sněhová koule, kte-
rá postupně nabaluje a zasahuje další aktéry 

(oběti, mlčící nebo mluvící svědky, nohsledy, 
agresory)
    • učitel nesmí nikdy útočit, shazovat, planě 
vyhrožovat, vyčítat, poštvávat, navrhovat po-
dejte si ruce (agresor / oběť), neaplikovat ko-
lektivní trest když není možné určit viníka, má 
garantovat bezpečí, jasně dát najevo jaké jsou 
hodnoty školy a že za nimi pevně stojí
    • třídnické hodiny nejsou od řešení problé-
mů, ale o budování dobrých vztahů a posilování 
komunity, maximálně je možné sbírat podněty,  

s kterými se až následně pracuje (často individu-
álně), je vhodné ji realizovat minimálně jednou 
za 14 dní, ideálněji zařadit pevně jako součást 
rozvrhu (např. hodina etiky, apod.), nebo místo 
jedné disponibilní hodiny matematiky nebo po-
každé do jiného předmětu anebo v rámci OSV a 
výchovy ke zdraví kde je nejvýraznější překryv
    • řešení je na generace, musíme zasít, ale 
sklízet budou jiní.

Školní neúspěch a výchovné 
problémy - veselý seminář  

o dvou neveselých  
tématech

Vynikající lektorka Mgr. Michaela Veselá pro-
vedla ve dvou celodenních seminářích ZŠ Pří-
kopy v Chomutově a ZŠ Údlice problematikou, 
která pálí asi každou školu. Akce proběhly 12.  
a 13. prosince 2019, resp. 21. a 22. února 2019.
Asi za všechny hovoří reakce jedné paní učitel-
ky, která za celou svou kariéru neabsolvovala 
tak přínosné vzdělávání a ačkoli jde za dva roky 
do důchodu, hodlá změnit svůj přístup při vzdě-
lávání a výchově žáků.
Každé setkání bylo zahájeno sběrem „podnětů  
z terénu“, které byly v průběhu akce vypořádá-
ny většinou bezezbytku.
V rámci tématu pedagogické práce se žáky 
ohroženými školním neúspěchem bylo disku-
továno jak definovat a vyhledat žáky ohrožené 
školním neúspěchem a zamezit jejich předčas-
ným odchodům ze vzdělávání, jaká jsou speci-
fika, metody a formy práce s žáky, které jejich 

životní situace a životní podmínky ohrožují při 
dosahování školních úspěchů a mnoho dalších 
podoblastí.
Řešení výchovných problémů ve třídě se točilo 
kolem nástrojů, postupů a metod, které umožní 
analyzovat problém ve třídě. Účastníci se se-
známili s metodami a postupy práce s takovým 
problémem a hledáním společných postupů 
vedoucích ke zmírnění problému nebo dosaže-
ní neproblémového stavu.

Mgr. Karel Straka
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„One day  
in London“

Ve spolupráci se sdružením MAS jsme měli 
možnost zúčastnit se anglického divadla v litví-
novském divadle. Jednalo se o výukové předsta-
vení pod názvem „One day in London“. 
Během představení se žáci seznámili s užiteč-
nou slovní zásobou používanou během dne

Údlice
ZŠ Údlice využívá  
pomůcky z MAP

Žáci šesté třídy v hodinách praktických činností 
mimo výuky ve školních dílnách také využívají 
stavebnice Merkur. 
Tato klasická stavebnice zapadá do tématu 

montážních a demontážních prací a žáci si na 
ní procvičují jak práci podle návodu, tak jem-
nou motoriku. Mnozí tuto stavebnice již neznají  
a její „kouzlo“ nově objevují.  Jedenáct kusů sta-
vebnic bylo zakoupeno z prostředků MAP. 
Stejně tak byly zakoupeny magnetické sady Pří-
rodní společenství, která je určena pro žáky prv-
ního stupně. Na magnetické obrazy louky, lesa, 
farmy a rybníku žáci vybírají z velkého množství 
živočichů a umisťují je do příslušného společen-
ství.

Využití 3D tiskárny získané 
z projektu IROP

Aby žáci viděli využití školní 3D tiskárny, dostali 
na konci lyžařského výcviku na Klínovci originál-
ní medaile. 

Zlatou, stříbrnou a bronzovou medaili získali 
nejúspěšnější lyžaři a snowboardisté a všich-

ni ostatní obdrželi medaili za účast nebo velký 
pokrok. Mohou se pochlubit, že vlastní originál, 
který nikdo jiný nemá. 

Mgr. Jiří Chloupek

jako např. seznamování, představování jiných 
osob, nakupování, jízda v hromadné dopravě  
a jiné běžné fráze. Žáci 7. a 8. ročníků z 1. ZŠ, 
Budovatelů Jirkov a 2. ZŠ, Studentská Jirkov 
měli možnost se aktivně zapojit do hodiny  
s rodilými mluvčími a zaposlouchat se do krásné 
angličtiny. Celé představení bylo velmi aktivní 
v zapojení žáků do děje. 

Mgr. Hana Armstark

MAP II 7
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Lidé pro Vejprty za díla  
školaček vydražili tisíce

Dražba pro Vejprty obrázků dvou výtvarně na-
daných školaček proběhla v sobotu v kavárně 
Bokofka, kde měly obě školačky výstavu. Ná-
vštěvníci si dražbu užívali. Celkem za dílka Kate-
řiny Fürstové (11) a Agáty Novákové (8) utratili 
21 300 korun!

Za jeden obrázek autorky Katky neváhala Ve-
ronika Habásková (38), administrativní úřed-
nice z Chomutova, zaplatit tisíc dvě stě korun! 

„Obrázek se mi moc líbil a chtěla jsem přispět 
na konkrétní věc,“ řekla žena, která si odnášela 
nejdražší obrázek charitativní akce.
„Takovou vysokou částku málokdo čekal. Počí-
tali jsme tak s pěti tisíci,“ netajila radost Šárka 
Kröhanová, pořadatelka výstavy a učitelka zá-
kladní školy v Nerudově ulici, která obě výtvar-
ně nadané žákyně učí. „Až mě to dojalo, jak 
některé děti jsou hodné a vnímavé k cizímu ne-
štěstí,“ řekla starostka Vejprt Jitka Gavdunová. 

K tragickému požáru domova pro mentálně 
postižené muže ve Vejprtech došlo 19. ledna. 
Požár měl osm obětí z řad klientů. Policie udá-
lost vyšetřuje jako obecné ohrožení. Začal ho-
řet gauč ve společenské místnosti. Nikdo zatím 
nebyl obviněn. Vyhořelý objekt město opravuje 
a brzy do něj chce přestěhovat část původních 
klientů. 

Multifunkční hřiště v obci 
Hrušovany má nové oplocení

V lednu 2020 byl dokončen projekt s názvem 
„Revitalizace a zpřístupnění multifunkčního 
hřiště dětem a mládeži“, který řešil výměnu 
oplocení multifunkčního hřiště s umělým po-
vrchem v Hrušovanech.
Oprava hřiště spočívala ve výměně zkorodova-

ných ocelových sloupků a drátěného pletiva. 
Všechny sloupky byly nahrazeny vyššími, silněj-
šími, pozinkovanými a poplastovanými. Spodní 
část oplocení hřiště byla do výše jednoho a půl 
metru opatřena hoblovanými fošnami ze smr-
kového dřeva, mořená lakem. Původní pletivo 
bylo nahrazeno novým, poplastovaným pleti-
vem a polypropylenovou sítí.
Přínosem této opravy je další možnost využívá-

ní hřiště, neboť stávající pletivo bylo již ve velmi 
špatném stavu a hrozilo nebezpečí poranění. 
Nové oplocení nabídne obyvatelům obce kva-
litní prostor pro volnočasové a sportovní vyžití.
Projekt „Revitalizace a zpřístupnění multifunkč-
ního hřiště dětem a mládeži“ byl realizován za 
přispění prostředků státního rozpočtu ČR z pro-
gramu Ministerstva pro místní rozvoj. 

Ing. Monika Marešová 
Referent správy majetku

Jirkov

Text a foto H. Lacinová

Hrušovany
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Droužkovice
Příměstský tábor

Jarní prázdniny utekly jako voda a spolu s nimi  
i náš příměstský tábor, který se konal 3. -7. úno-
ra 2020. Letos se účastnilo 11 dětí z Droužko-
vic a blízkého okolí. Dětičky měly velmi pestrý 
program. V plánu měly hledání kešek, táborové 
a sportovní hry. Co se týká kreativity, to mohly 
pustit uzdu fantazie při workshopu s paní Eliza-
beth Novotnou, se kterou malovaly v rytmech 

hudby a svými veledíly udělaly radost svým 
rodičům. Dále také vytvářely dekorace v naší 
keramické dílně, které si také nabarvily a po vy-
pálení mohly odnést domů, a tak se připravit už 

na přicházející Velikonoce nebo jen tak udělat 
radost mamince srdíčkem z lásky. Čtvrteční od-
poledne a páteční dopoledne patřilo soutěžení 
v týmech. Děti soutěžily v různých disciplínách 
jako kop na bránu, fotbal, vybíjená, poznávací 
hra a dalších 7 disciplín. Vítězný tým byl v pátek 
po obědě sladce odměněn, ale nebojte, ani tým 
poražených nepřišel zkrátka a na rozloučenou  
s prima partou, která se sešla na táboře a prázd-
ninami, si také zamlsal. 
O oblíbenosti příměstského tábora jistě svědčí 
také to, že rodiče své děti přihlašují opakovaně 
nebo třeba na více termínů. My jsme momen-
tálně v plném proudu příprav na letní příměst-

ské tábory, které se budou konat v červenco-
vých termínech 6.-10.7.; 13.-17.7.; 20.-24.7.;  
a srpnových 3.-7.8.; 10.-14.8.; 17.-21.8. Děti bu-
dou mít přichystané opět animační programy, 
zajímavé výlety, táborové hry, teepee na zahra-
dě a spousty dalšího. Děti je už možno přihla-
šovat na telefonním čísle 602 850 820 a nebo 
e-mailu setkavanidrouzkovice@gmail.com a to 
za cenu 1200,- Kč na týden, (do konce března 
byla cena zvýhodněna na 1000,- Kč) ve kterých 
je zahrnut oběd, pitný režim, vstupné, jízdné 
atp. Příměstské tábory jsou podporovány ope-
račním programem Zaměstnanost 2014-2020. 
Počet míst je omezený, tak neváhejte a přihlas-
te své dítko co nejdříve. Dopřejte jim krásné  
a dobrodružné prázdniny u nás na příměstském 
táboře. 

Adéla Pillárová

8. ČERVENOÚJEZDSKÝ  
MASOPUST

Ve vší parádě se prohnal 7.3. obcí Červený 
Újezd pestrobarevný karnevalový průvod v čele 
s nazdobenými koníky. Tradiční masopustní 

masky se prolínaly s těmi současnými. Nedíl-
nou součástí této lidové veselice bývá „Staros-
tenské povolení“ a rozverná obchůzka stavení, 
při které tančí s maškarami nejen hospodyně, 
ale i návštěvníci. A k této skvělé atmosféře vždy 
přispěje kapela a tanečníci ze souboru Jarošov-
ci, Podřipský harmonikář a Bílinští baráčníci.

Tragikomickou část masopustu, kterou je „Uto-
pení Bakchuse a smuteční rozloučení s basou“, 
letos poprvé pořadatel spolek VESELÝ VENKOV 
přenechal místním dětem. Role se děti ujaly 
s nadšením a přehledem. Odměnou a překva-
pením jim za to bylo svezení „Víťovo traktůr-
kem“. 

Milé hospodyně napekly pro děti i návštěvníky 
a tečkou za hodováním byly jitrničky a klobásy. 
Co dodat? Zahájili jsme postní období, které 
potrvá až do Velikonoc a my už si zapsali do di-
áře datum 9. masopustu….

Za spolek VESELÝ VENKOV z.s., který je držitel  
značky„ KRUŠNOHOŘÍ regionální produkt“

Soňa Jermanová

Evropská unie
Evropský sociální fond
Operační program Zaměstnanost
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Krajská  
agrární komora 

Krajská agrární komora Ústeckého kraje byla 
založena v roce 2001 jako zájmové sdružení 
právnických osob. Těmi jsou jednotlivé agrární 
komory působící v Ústeckém kraji (OAK Chomu-
tov, OAK Most, AK Litoměřicka, OAK Louny, OAK 
Děčín). 

Krajská komora byla založena s cílem ko-
ordinovat činnost jednotlivých okresních ko-
mor při rozvoji Ústeckého kraje. Je krajským 
reprezentantem podnikatelského prostředí  
v oblasti zemědělství, potravinářství a lesnictví 
a jako taková je partnerem Ústeckého kraje. 

V Ústeckém kraji zemědělci obhospodařují 
podle údajů Českého statistického úřadu 218 
971 ha zemědělské půdy, lesníci 163 547 ha les-
ních pozemků.  V zemědělství a lesnictví je za-
městnáno 8,4 tis. osob, což jsou 2% z celkového 
počtu zaměstnaných v Ústeckém kraji.

Obhospodařovaná zemědělská půda má 
celkovou výměru 218 971 ha (v roce 2014 to 
bylo 218 499 ha), z toho je pak 150 471 ha orné 
půdy, 3 206 ha chmelnic, 325 ha vinic, 1 787 ha 
ovocných sadů a 62 864 ha trvalých travních 
porostů. 

V loňském roce bylo z celkové výměry ze-
mědělské půdy oseto celkem 147 041 ha,  
z toho 91 124 ha obilovinami na zrno, 2 114 
ha luskovinami na zrno, 4 750 ha okopaninami  
(z toho 567 ha brambor) a 28 858 ha technic-
kých plodin, mezi které patří např. také řepka, 
které zde bylo v roce 2019 oseto  22 367 ha, 
ale také např. konopí (1 ha), len na semeno 
(35ha) nebo mák (1 347 ha). Výnosy u obi-
lovin v Ústeckém kraji byly v roce 2019 lehce 

nadprůměrné. Průměrná sklizeň byla 5,74  
t/ha (101,6% republikového průměru). Obdob-
ně lehce nadprůměrná sklizeň byla u luskovin 
(2,29 t/ha). U dalších komodit byly výnosy  
v porovnání s celorepublikovým průměrem niž-
ší. Např. u brambor to bylo 25,30 t/ha, u řepky 
3,01 t/ha. K dosažení této úrody bylo spotřebo-
váno v průměru 134 kg/ha minerálních hnojiv 
(v hospodářském roce 2002/2003 to bylo 68 
kg/ha), 30 kg vápenných hnojiv (ve 2002/2003 

to bylo 6 kg/ha) a 2 584 kg/ha statkových hno-
jiv. Pozitivní je, že se spotřeba statkových hnojiv 
oproti období 2002/2003 zvýšila, i když se stavy 
hospodářských zvířat snížily (dobytek, prasata).         

V současnosti máme u nás v kraji 42,5 tis. ks 
skotu, 17 tis. prasat, 14 tis ovcí, 2,3 tis. koz, 2,4 
tis. koní a 374 tis. drůbeže. Porovnáme-li tyto 
stavy se skutečností v roce 2002, pak u skotu 
jsme na 89%, u prasat na 83%, u drůbeže na 

20%. Ke zvýšení stavů došlo u ovcí (221%), koz 
(121%) a koní (247%).

V kraji je chován skot jak s tržní produkcí 
mléka, tak i bez tržní produkce mléka, tzv. mas-
ný dobytek. V roce 2019 se v kraji vyrobilo 54 
929 tis. l mléka, což je, bohužel, jen 71,6% pro-
dukce v roce 2002.

Krajská agrární komora a Rodinné stříbro 
Ústeckého kraje. U nás v Ústeckém kraji máme 
mnoho šikovných lidí i mezi zemědělskou ve-
řejností. Svědčí o tom vysoký zájem o soutěže 
Regionální potravina Ústeckého kraje a Nejlepší 
potravinářský výrobek Ústeckého kraje – Kra-
je Přemysla Oráče. Ty obě úspěšně již mnoho 
let administruje Okresní agrární komora Most. 
Soutěž Nejlepší potravinářský výrobek Ústec-
kého kraje – Kraje Přemysla Oráče je zařazena 
mezi akce Rodinného stříbra Ústeckého kraje. 
Další akcí Rodinného stříbra Ústeckého kraje je 
Setkání zemědělců u pomníku Přemysla Oráče 
ve Stadicích, které se tradičně koná v květnu již 
od roku 2005. 

Pořadatelem akce je Krajská agrární komora 
Ústeckého kraje ve spolupráci s Okresní agrární 
komorou Chomutov. Velmi oblíbenou akcí jsou 
také každoroční Krajské dožínky, jejichž pořada-
telem je již od roku 2008 obec Peruc za spolu-
práce Okresní agrární komory Louny. Všechny 
tyto akce Ústecký kraj finančně podporuje. 
Akce slouží primárně k podpoře českého země-
dělství, k propagaci kvalitních českých potravin 
a tím i zvyšování jejich spotřeby. 

www.kakuk.cz, info@kakuk.cz  
tel. 603 205 477, 737 177 432 

zemědělství
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VFT a regionální značka 

Vážení přátelé,
Dovolte nám, abychom Vás informovali, po dů-
kladném zvážení, že nadále již nebudeme orga-
nizovat tradiční Venkovské farmářské trhy. Ty 
jsme společně s obcemi pořádali od roku 2011. 
Jejich cílem byla zejména propagace Vás, regio-
nálních producentů a regionální produkce. 

Od roku 2013 jsme Vaši podporu posílili  
i tím, že jsme se dobrovolně a z vlastní inici-
ativy stali administrátory regionální značky 
„KRUŠNOHOŘÍ regionální produkt“ v oblasti, 
kde do té doby bylo v tomto směru „pole ne-
orané“. S již existující značkou „ČESKOSASKÉ 
ŠVÝCARSKO regionální produkt“ jsme naší 
iniciativou podnítili vznik dalších dvou regi-
onálních značek „DOLNÍ POOHŘÍ regionální 
produkt“ a „ČESKÉ STŘEDOHOŘÍ regionální 
produkt“.  Tím v Ústeckém kraji vznikla rodina 
čtyř regionálních značek, kterou podporuje  
i Ústecký kraj. 

Mnozí z Vás některou z výše uvedených regio-
nálních značek disponujete, někteří jste získali 
ocenění v rámci soutěže Regionální potravina 
Ústeckého kraje, jiní v soutěži Potravina Pře-
mysla Oráče. 

Díky podpoře státu i kraje máme na území 
Ústeckého kraje, ale i mimo něj, v současné 
době již značné množství různých akcí zamě-
řených na propagaci lokální produkce, a tak 
se stalo, že jsme se v poslední době o kvalitní 
„prodejce“ na našich venkovních prodejních 
akcích začali „přetahovat“ s dalšími organizá-
tory obdobných akcí, což nebylo smyslem na-
šeho počínání. Jeho smyslem bylo poskytnout 
Vám „startovací“ pomoc při rozjezdu Vašeho 
podnikání. To se v mnoha případech podařilo  
a jsme za to velmi rádi. Cítíme, že naše možnos-
ti v tomto směru jsou již vyčerpány a tak jsme 
se po zralé úvaze rozhodli ukončit své angažmá 
při organizaci Venkovských farmářských trhů. 
Vybavení pro pořádání spolkových akcí, kterým 
disponujeme (stánky, výčepní zařízení, stany, 
pivní sety apod.) budeme i nadále půjčovat.

Nicméně i nadále zůstáváme administrátory 
regionální značky a i v letošním roce budeme 
velmi rádi, pokud se s Vámi setkáme alespoň na 
některé z akcí, které letos máme ve svém ka-
lendáři:

• KRUŠNOHORSKÝ REGIOFEST v Chomuto-
vě dne 28. května 2020

• Okresní dožínky dne 29. srpna 2020, s nej-
větší pravděpodobností ve Vrskmani

• Předvánoční trh v Droužkovicích 28. listo-
padu 2020

V souvislosti s tím bychom Vás rádi požá-
dali, abyste se již nyní přihlásili k účasti 
na KRUŠNOHORSKÉM REGIOFESTu, kte-
rý bude v Chomutově 28. května od 10 do 
19 hodin. Podmínky účasti jsou obdobné, 
jako v loňském roce.  Přihláška najdete zde:  
https://www.maskaszk.cz/krusnohori-regional-
ni-produkt/krusnohorsky-regiofest/ Děkujeme 
Vám za dosavadní spolupráci a budeme se těšit 
na další. 

Zatím však netušíme, jak se situace kolem  
coronaviru a s ním souvidejícím nouzovým sta-
vem bude vyvíjet. Proto máme v záloze připra-
vený plán „B“, že KRUŠNOHORSKÝ REGIOFEST 
by byl ve čtvrtek 24. září 2020

Za tým MAS Sdružení Západní Krušnohoří, z.s.
Ing. Hana Dufková 

ředitelka

SZK

Sdružení Západní Krušnohoří, z.s.
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Rok 2020 v MěÚSS Jirkov

Začátek letošního roku byl pro nás v MěÚSS 
Jirkov opravdu perný. Hned koncem ledna nás 
čekala recertifikace ISA a začátek února pilotní 
audit Ministerstva práce a sociálních věcí. Po 
úspěšné a kladně hodnocené recertifikaci jsme 
byli přece jen napjatí a nervózní, jak dopadne 
inspekce ministerstva. Dvoudenní audit byl 
zaměřený na důkladné ověřování nastavených 
procesů. Probíhal formou důsledné kontroly 
sytému managementu kvality, souladu praxe  
s interními i externími předpisy. Byl pro nás 
ještě trochu psychicky náročnější a o to je naše 
radost ze zdárného ukončení ještě větší. Rádi 
jsme si vyslechli z úst inspektorek pochvalu  
a konstatování, že můžeme být na naši práci  
a zařízení hrdí. 

Nejcennější, co si z auditu odnášíme je, že jsme 
získali vysoký kredit s přívlastkem Učící se orga-
nizace. To vše je možné jen díky všem poctivým 
a pracovitým zaměstnancům na všech profe-
sích.

Tento rok nás ještě čeká recertifikace Vážky, 
která je značkou kvality pro Domov se zvláštním 
režimem a kterou bychom také rádi na výbor-
nou absolvovali.

Naší vizí do dalšího roku je mimo jiné vzdělá-
vání zaměstnanců ať již v počtu kvalitních ško-
lení, supervizí, tak i funkčních vymezení kom-
petencí a plánování. Toto by mělo vést k tomu, 
aby se klienti cítili více v bezpečí a pohodlí,  
a i přes závažnou nemoc vedli kvalitnější  
a v rámci možností spokojenější život. Chtěli 
bychom se zaměřit i na bližší spolupráci s rodi-
nami klientů. 

Pro zaměstnance chceme připravit komfort-
nější prostředí ve spojení s novými šatnami 
a zázemím, tak abychom stávajícím i novým 
zaměstnancům co nejvíce zpříjemnili pracov-
ní prostředí. Jako každý rok budeme pořádat 
konferenci s tématem zaměřeným na péči o za-
městnance při prevenci proti civilizačním cho-
robám. V rámci benefitů i pro ně připravujeme 
mnoho návštěv divadel, koncertů. Pro letošní 
rok jsme zajistili vstupenky na Letní divadelní 
scénu na Hněvíně, Vysmáté léto v Kadani, mu-
zikály v Praze, zájezd s rodinnými příslušníky 
na Safari do Dvora Králové apod. 

Naším přáním je, abychom vše, co jsme si pro 
letošek předsevzali mohli uskutečnit a možná 
přidat ještě něco navíc.

Úsměv léčí
O tom, že úsměv léčí není pochyb, a proto se 
snažíme našim klientům v MěÚSS Jirkov i pro-
střednictvím zvířátek vyvolat úsměv na tváři. 
V rámci canisterapie a felinoterapie k nám se 
svými pány pravidelně dochází pejsci Karin, Ma-
lina, Dafi a kočka Mája. 

Jirkov
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Přijďte, když Vám poprvé 
věřitel zavolá či napíše…

Sociální poradna Městského ústavu sociálních 
služeb Jirkov pomáhá tyto problémy v růz-
ných úrovních řešit. Vzhledem k nedostatečné 
kapacitě v posledních letech, kvůli které byly 
na poradenství dlouhé čekací doby a klienti 
museli být i odmítáni, otevřela v průběhu le-
tošního července dvě nová poradenská místa 
zaměřená na dluhovou problematiku. Zájemci 
nové poradny najdou v ulici Krušnohorská 1675  
a v ulici Ervěnická 1147. Poradna v Krušnohor-
ské sídlí v zadní části 4. ZŠ Jirkov, dostanete se 
k ní vchodem do sportovní haly. Poradna v Er-
věnicích sídlí ve druhém patře nad lezeckou 
arénou. Poradny jsou zřízeny v rámci projektu 
podpořeného z dotace Evropského sociálního 
fondu. 
Dostat se z dluhů je mnohem těžší, než dostat 
se do dluhů! To ví skoro každý 4. jirkovský občan 
starší 18 let. Novelizace insolvenčního zákona 
sice usnadnila přístup k oddlužení, odborníci 
však upozorňují, že mnohem těžší bude insol-
venci zvládnout až do jejího konce. 
Začne to nenápadně, nezaplacenou upomín-
kou, dluhem na poplatcích, drobnou půjčkou, 
kterou je najednou nemožné splatit… začnou 

nabíhat úroky z prodlení, ozve se věřitel. Věři-
tel totiž vždy svého dlužníka usilovně informu-
je o závazku, který nesplácí. Často i několikrát 
za den, nejčastěji telefonáty. Dlužník se začíná 
bát… strach se stále zvyšuje, někteří přestávají 
s věřiteli úplně komunikovat. Dluhům však ne-
utečou, nelze se přestěhovat tam, kde ho ne-
najdou i když si to mnozí myslí a snaží se o to.
Jen v minulém roce podala Poradna návrh na 
oddlužení 46 klientům. Pouze podaným ná-
vrhem to ale nekončí. Každý rok podporuje 
poradna průměrně 180 klientů, kteří aktuálně 
procházejí insolvencí, každý rok cca 40 nových 
přibyde a 35-40 úspěšně projde celou insolven-
cí a po mnoha letech se mohou opět volně na-
dechnout. Exekuci nelze utéct, je neměnná, lze 
ji jen splatit.
Kromě pomoci se zajištěním insolvence po-
radna působí aktivně také v dluhové prevenci  
a vzdělávání. Ve finanční gramotnosti, uvědo-
mění si samotného ponětí dluhového cyklu.  
Vždy je nutná dlužníkova spolupráce, každý by 
měl znát nejen své povinnosti, svá práva, ale 
také svoje možnosti.
Kvalifikovaní poradci poskytují efektivní infor-
mace, které zmapují dlužníkovi závazky. Do-
stupné je také bezplatné právní poradenství 
a služby mediátora. Odborníci pak společně  
s dlužníky hledají nejlepší možné řešení, které 
pomůže dlužníkovi zbavit se především strachu 
z bezvýchodné situace. Pomohou najít cestu 
z dluhů. I proto byl projekt symbolicky nazván: 
„Cesta z dluhů v Jirkově“.

Beseda  
s Vlastimilem Harapesem

V úterý 21.1. jsme v Městském ústavu sociál-
ních služeb v Jirkově, U Dubu přivítali milou ná-
vštěvu. Přijel se na nás podívat „slavný“ rodák 
z Droužkovic pan Vlastimil Harapes. Známý je 
především jako bývalý sólista, ředitel a choreo-
graf baletního souboru národního divadla, ale 
také ze svých filmových rolí např. Markéta La-
zarová, Den pro mou lásku, Operace mé dcery, 
Jak vytrhnout velrybě stoličku a řady dalších.  

Při besedě s klienty a hosty zavzpomínal na 
své začátky v baletu, na vystoupení v cizích ze-
mích, na úsměvné historky z natáčení. Přivezl 
sebou videa ze svých neslavnějších baletních 
vystoupení, zazpíval i zatančil, dokonce klien-
tům ukázal svůj nový tanec „Pacifik“ a také na-
psal krásné věnování do kroniky.

U klientů, kteří mají o tuto návštěvu zájem, do-
chází ke stimulaci hrubé i jemné motoriky. Ca-
nisterapeut může psem aktivovat myšlení, pa-
měť a samozřejmě navodit psychickou pohodu.

Další z přínosných aktivit pro klienty je návštěva 
keramické dílny, kde si zájemci mohou vyrobit 
výrobky dle své fantazie nebo takové, které 
vznikají pod vedením zkušených pracovnic z řad 
dobrovolníků nebo zaměstnanců. Tyto výrobky 
pak jdou do prodeje při Jirkovském charitativ-
ním adventu a přinesou tím radost zase někde 
jinde.

Klášterec 
nad Ohří

Mezidomovní  
šipkový turnaj 

V listopadu pořádal Domov pro seniory v Kláš-
terci nad Ohří již 4. ročník mezidomovního šip-
kového turnaje, kterého se zúčastnilo celkem  
5 týmů z Domovů pro seniory z Mašťova, Vej-
prt, Chomutova, domácího Klášterce a úplného 
nováčka z Podbořan. Sen se stal skutečností  
a domácí tým z Klášterce konečně vybojoval 
první příčku a získal největší pohár a šipkařsky 
laděný dort. 

Stříbrnou příčku obsadil tým z Chomutova  
a třetí pohárovou příčku obsadil tým Mašťova. 
Na bramborovém 4. místě skončil tým z Vejprt  
a na chvostu se usadil tým z Podbořan. Nikdo 
ale neodešel s prázdnou a všichni obdrželi krás-
né upomínkové tašky plné sladkostí a užiteč-
ných předmětů. Užili jsme si krásné sportovně 
laděné odpoledne včetně hudebního doprovo-
du Pepy Štrosse. 

Bc. Praková Jana, DiS. 
manažer kvality, zástupkyně ředitelky 

MÚSS Klášterec nad Ohří
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Strupčickou plesovou  
sezónu „utnul“ koronavirus

Strupčické plesy mají vynikající renomé a vstu-
penky jsou většinou okamžitě vyprodané. Již 
pět let se konají ve zdejší multifunkční sportovní 
hale, která pojme 450 – 500 hostů. Letos měla 
být plesová sezóna o jeden ples bohatší, zatím 
však tomu tak není. Ale pěkně popořádku.
Plesovou sezónu otevřel v sobotu 11. led-
na Myslivecký ples, jenž se v mnohém liší od 
ostatních, jednak některými body programu, 
ale především skladbou tomboly. Večer uváděl 
moderátor Aleš Lehký, hrála osvědčená plesová 
kapela KLUB 49 a zábavu doplnil i půlnoční host, 
italský zpěvák Davide Mattioli. Myslivecká část 
programu proběhla v režii Mysliveckého sdru-
žení Strupčice, jejich kolegů z Rakouska a jir-
kovského trubačského souboru Halali. Někteří 
myslivci byli pasováni na lovce kamzíků, srnců, 
divočáků - podle toho, kdo jaký kus dané zvěře 
poprvé ulovil. Pasování je rituál společný všem 
myslivcům, v různých zemích se však drobně 
liší. Součástí večera byla také dražba kamzíka, 
kterého věnovali Rakušané, a divočáka, jehož 
dodali místní. Výtěžek dražby ve výši 30.200 
korun byl věnován ve prospěch místní základ-
ní a mateřské školy. Tombola obsáhla 620 cen, 
mezi ty nejatraktivnější patřilo 22 kusů spárka-
té zvěře a především víkendový pobyt pro dva  
v tyrolském lyžařském středisku Zillertal, věno-
vaný rakouskými hosty. Nechyběl ani catering 
se zvěřinovými pochoutkami.

25. ledna následoval Hasičský bál při hudebním 
doprovodu mostecké skupiny Flash Joy. Mode-
roval jej „hasič“ Jiří Formánek a v tombole če-

kalo na výherce neuvěřitelných více než sedm 
set cen. Na bál zavítali také kolegové hasiči  
z okolních měst a obcí a německé Kühnhaide. 
Program zpestřila soutěž dvojic v zapojování  
a rozpojování hadic. Již tradičně proběhla 
dražba dortu a tentokrát také dětského auta. 
Dohromady vynesla 15 tisíc korun, jimiž bude 
podpořena činnost strupčických mladých hasi-
čů. S napětím bylo očekáváno půlnoční překva-
pení. Ani letos organizátoři nezklamali a svéráz-
né nastudování ruské klasiky – Mrazíka, sklidilo 
zasloužený potlesk. „Subtilní“ Nastěnka v po-
dání Petra Königa, provokativní Ivánek (Míša 
Švecová), ale i ostatní účinkující byli skvělí. Dali 
do svého vystoupení „srdce“ a tím získala tato 
společenské akce opravdový „šmrnc“.

Dalším plesem byl Reprezentační ples obce 
Strupčice, který se konal 15. února. Od roku 
2013, kdy proběhl první obecní ples, to byl  
v pořadí již osmý. Moderoval jej osvědčený  
a oblíbený bavič a spíkr Jirka Formánek, který  
s obcí spolupracuje již mnoho let. Ples měl 
samozřejmě obvyklý průběh, hosté se bavili, 
tančili a zkoušeli své štěstí v tombole se 450 
cenami, přičemž hlavními cenami byl třídenní 
wellness pobyt v Mariánských Lázních a víken-
dové zapůjčení vozu Hyundai. K občerstvení byl 
připraven catering s chlebíčky, sýrovými copán-

ky, zeleninovým salátem či gulášem. Hudební 
produkci zajišťovala FUNNY ORCHESTRA, v do-
provodném programu vystoupila se svým před-

tančením ve stylu street dance taneční skupina 
The F.A.C.T. z Mostu a posléze předvedlo svou 
muzikantskou show skvělé dámské trio INFLA-
GRANTI, které zahrálo slavné melodie z klasiky, 
rocku i popu v úpravě pro elektrické smyčce.

Znovu, zhruba po 30 letech, obohatil plesovou 
sezónu obce Ples školy Strupčice u příležitosti 
letošního kulatého 100. výročí otevření české 
školy ve Strupčicích. Ples se konal 29. února  
a sál byl krásně a slavnostně vyzdoben. K tanci 
a poslechu hrála hudební skupina FLASH DAN-
CE a večerem provázel známý moderátor Vlasta 
Vébr. Ples zahájilo místní DUO LATINO SHOW  
a v průběhu večera předvedli žáci základní školy 
ukázku z muzikálu POMÁDA. Hlavním hostem 
večera byla známá muzikálová zpěvačka Hana 
Křížková. Na hosty čekalo v tombole 620 cen  
a mohli se rovněž zvěčnit v improvizovaném fo-
tokoutku se školní tématikou. Všichni se skvěle 
bavili a dlužno dodat, že mnozí bývalí žáci zdej-
ší školy se velice rádi setkali se svými bývalými 
kantory.

Plesovou sezonu měl uzavřít v pátek 13. března 
Sportovní ples, jehož pořadatelem je Sportov-
ní klub Strupčice. Tři dny před jeho konáním 
však vláda ČR vyhlásila ve spojitosti se šířením 
koronaviru Covid-19 zákaz konání kulturních  
a společenských akcí s účastí nad 100 osob  
a ples musel být odložen.

Text Miroslav Rokoš, foto Věra Stehlíková

Maškarní karneval pro děti 
a jejich rodiče

14. února se v rámci série Rodičovských hrá-
tek, které pro děti a jejich rodiče připravuje  
ZŠ a MŠ Strupčice, uskutečnil ve zdejší sportov-
ní hale maškarní karneval. Konal se už popáté, 

Strupčice
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tentokráte za účasti přibližně stovky soutěžních 
dvojic rodič a dítě. Organizátoři připravili pro 
soutěžící rozmanité soutěžní disciplíny, v nichž 
byl rodič se svým potomkem v úzkém kontaktu. 
Dvojice přitom sbírali body do soutěže o nejak-
tivnější rodinný tým, přičemž byly hodnoceny  
i nejhezčí masky. Nebylo však důležité, kdo vy-
hraje, ale to, že rodiče stráví s dětmi čas aktivně 
a ještě se při tom pobaví, což se podařilo.

Text Miroslav Rokoš foto archiv ZŠ

Hudbu, zpěv a veselí přinesl 
masopust i do Strupčic

Letošní masopustní průvod v režii zdejší základ-
ní a mateřské školy prošel Strupčicemi v sobotu 
7. března. Nebylo to sice v „řádném“ termínu, 
tj. v období mezi Třemi králi a tzv. Popeleční 
středou, ale dobrá nálada nechyběla. Průvod 
měl několik zastávek s pohoštěním, přičemž ta 
první byla na návsi, kde si maškary zatančily se 
starostou a ten jim pak udělil právo projít obcí  
a provádět různá „alotria“. 

Všichni přítomní si pochutnali na výborných 
koblihách z pekárny Globus a zapili svařákem či 
dobrým čajem. Průvod pak pokračoval dál a na 
děti čekaly po cestě drobné soutěže. Ke skvělé 
náladě přispěla Krušnohorská dudácká muzika 
pod vedením Pavla Stránského.

Text a foto Miroslav Rokoš

Rekordní 5. Vesnická školní 
šlápota 

S nevšedním zájmem se setkala v pořadí pátá 
Vesnická školní šlápota, kterou uspořádal v so-
botu 22. února odpoledne Školní spolek Strup-
čice. Zúčastnilo se jí tentokrát rekordních cca 60 
chodců v přibližném poměru 1 : 1 děti a dospělí, 
mezi nimiž nechybělo ani pět maminek s kočár-
ky. Účastníky dokonce neodradil ani poměrně 
čerstvý vítr, který vál. Trasa dlouhá 7 km vedla 
od strupčické školy, po cyklostezce do Vrskma-

ně a odtud po staré silnici kolem tzv. vodárny do 
Okořína. U vodárny čekal na poutníky starosta 
Vrskmaně, Václav Hora, s teplým čajem, strup-
čičtí dobrovolní hasiči s autocisternou a vůz 
Zdravotní záchranné služby z Chomutova, je-
hož dvoučlenná osádka seznámila zejména děti  
s fungováním „záchranky“ a s vnitřkem sanitky. 
Když si všichni během krátké zastávky odpo-
činuli, občerstvili se a poučili, došli postupně  
k okořínské Hospůdce na návsi, kde byl cíl so-
botního výšlapu. Účastníci vydařené akce ob-
drželi nádhernou připínací placku, potvrzující 
účast, proběhlo také společné focení, při kte-
rém však už polovina účastníků chyběla, a k za-
kousnutí byl opečený buřtík nebo rožněná kýta. 
Tak na shledanou na příští „šlápotě“.

 Text a foto Miroslav Rokoš

Strupčická školní kuchyně 
a jídelna  

prošly rekonstrukcí
Od poloviny srpna loňského roku rekonstruo-
vala vrskmaňská firma Intermont Opatrný s.r.o. 
přízemí staré školní budovy čp. 29 na novou 
školní kuchyň. V průběhu šesti měsíců se nej-
prve rozbíjely podlahy, probourávaly zdi, vklá-
daly se mohutné překlady, zdily nové příčky, 
rozvedlo nové vodovodní potrubí, kanalizace, 
plyn, elektroinstalace, betonovaly nové podla-
hy. Rekonstruovaný prostor se postupně měnil 
na sklady, přípravnu k vaření, varnu a výdejnu. 

Úpravou prošly i „sociálky“, vstup do družiny  
a hlavně přístup do jídelny. Byly položeny nové 
dlažby a obklady, instalována nová svítidla.  

Firma Gastro Konrád vybavila novou kuchyni 
moderními konvektomaty, sporáky a dalším 
gastro zařízením. Koncem ledna, po dokončení 
prací na nové kuchyni, bylo ukončeno vaření 
ve staré kuchyni, prostor byl uvolněn a během 
třítýdenní výluky propojen s jídelnou v jeden 
celek. To bylo nezbytné z důvodu, že kapacita 
jídelny již nedostačovala počtu dětí, které na 
obědy chodí. V nové kuchyni se začalo vařit  
17. února. Celkové náklady na stavební práce 
dosáhly 6 milionů korun a 1 milion utratila obec 
za vybavení kuchyně gastro zařízením.

Text Luděk Pěnkava foto Miroslav Rokoš

„Bitvu o Strupčice“  
zhatí koronavirus  

až se uskuteční,  
nenechte si jí ujít!

Na 4. dubna 2020 byly ve Strupčicích napláno-
vané velkolepé slavnosti k 75. výročí osvoboze-
ní Československa a konce II. světové války. Jako 
mnoho jiných, také tuto akci zasáhla opatření 
vlády ČR proti koronaviru, proto se zatím od-
kládá. O případném náhradním termínu bude 
veřejnost včas informována.
Tato akce bude jediná svého druhu a jedineč-
ná v celém Ústeckém kraji pro letošní rok. Pro 
návštěvníky se připravuje celodenní bohatý 
program. Největší lákadlem bude bez pochyb 
téměř hodinová rekonstrukce bitvy z jara roku 
1945 mezi jednotkami Rudé armády a Wehr-
machtu. Dále se mohou návštěvníci těšit na 
výstavu historické bojové techniky - tanků, obr-
něných vozidel, nákladních automobilů a mo-
tocyklů. Nebude chybět ani možnost prohlídky 
dobových táborů německé a Rudé armády. V 
rámci akce bude prezentována speciální tech-
nika bezpečnostní sborů ČR a mnoho dalšího.
Více informací na webových stránkách akce 
www.oslavy-osvobozeni-1945.webnode.cz

Text David Mareš



www.maskaszk.cz

z regionu16

v době od 7:30 do 16:00 hod.  

čekají sportovně zábavné hry, 

zážitkový program, i tvořivé 

 vás

dílničky.

Cena je 1200,- Kč. V ceně je oběd, pitný režim, cestovné 

a vstup na zážitkový program. 

Děti můžete přihlašovat průběžně na tel. č. 602 850 820, 724 960 964 

nebo mailem na setkavanidrouzkovice@gmail.com.

Pořádá

v Droužkovicích

v době letních prázdnin
6. - 10., 13. - 17. a 20. - 24. 

července 2020

a 3. - 7., 10. - 14. a 17. - 21. 
srpna 2020

příměstské tábory 

pro děti 5 - 15 let
 



tel. 724 960 964

pandemie 177



www.maskaszk.cz

18  CLLD

Lukáš Stránský  
 Modernizace farmy

V době podání žádosti jsem choval 43 ks mas-
ného skotu. Pro potřeby rozmetání chlévského 
hnoje jsem využíval technicky nevyhovující roz-
metadlo, které již nesplňovalo podmínky pro-
vozu po pozemních komunikacích. Proto jsem 
se rozhodl podat si žádost o dotaci na nové 
rozmetadlo. To stávající mělo vysoké provoz-
ní náklady na náhradní díly a nízkou nosnost  
4,5 t. Kvalita rozmetání nesplňovala požadavky, 
které jsou od rozmetadla očekávány. Při práci 
bylo zapotřebí více přejezdů, následkem toho 
rostly náklady na palivo i hluk v obci. Kvalita 
rozmetání byla nízká, protože hnůj byl nerov-
noměrně rozložený na pozemcích a z důvodu 
špatného rozdrobení klesala i kvalita orby. Pro-
jektem jsem se zaměřil na pořízení rozmetadla 
hnoje o dostatečné nosnosti 10t. 

To je nyní agregováno za traktorem Massey Fer-
guson o výkonu 120 k. Rozmetadlo využívám při 
práci na mých pozemcích a případně i pro vý-
pomoc okolním zemědělcům. Rozmetadlo na-
sazuji i pro rozmetání biologicky rozložitelného 
odpadu (kompostu) z okolních obcí případným 
zájemcům. Realizací projektu došlo ke snížení 
nákladů a zvýšení efektivnosti práce při plnění 
mých podnikatelských aktivit. Materiál je rov-
noměrně rozmístěn na pozemcích, což umož-
ňuje jeho kvalitní zapravení do půdy. Rozmeta-
dlo umožňuje bezpečný provoz po pozemních 
komunikacích s nízkými provozními náklady.
Projekt byl zrealizován pod číslem 
18/001/19210/342/159/000510 a výše vypla-
cené dotace činila 340 000,- Kč.

Cz Farma Sejval s.r.o.  
Modernizace podniku

V době, kdy jsem podával žádost, jsem hospo-
dařil na 146,97 ha trvalých travních porostů, 
které jsem využíval pro pastvu hovězího skotu  
a pro produkci objemných krmiv. V tu dobu jsem 
měl celkem v držení, 109 registrovaných kusů 
hovězího dobytka. Ten jsem prodával, ale i stále 
prodávám jako zástavový (telata do dvou let)  
a také vykrmené kusy na jatka. 

Tehdy jsem traktor nevlastnil a veškeré prá-
ce spojené s výrobou objemných krmiv 
jsem vykonával prostřednictvím služeb míst-
ních zemědělců nebo zapůjčeným trakto-
rem. Proto jsem se rozhodl podat si žádost 
o dotaci na nový traktor a přepravník na 
balíky. Služby totiž často nebyly dostupné  
v požadovaném čase, kdy je nutný zásah na 

pozemku při sklizni sena, čímž často klesa-
la kvalita píce. Služby byly zároveň nákladné 
oproti samoprodukci svým traktorem. Součas-
ně s nákupem vlastního traktoru, jsem pro za-
jištění plné soběstačnosti, doplnil strojový park  
i o přepravník balíků. 

V současné době vlastním vybavený stro-
jový park, do kterého patří mobilní napá-
jecí cisterna 5000 l, diskový žací stroj před-
ní i boční o celkovém pracovním záběru  
6 m, obraceč píce a stroje pro přepravu skotu. 
Technologickou linku jsem realizací projektu 
doplnil o kolový traktor a výkonu 120 - 140 HP  
a traktorový přepravník balíků. Fyzickou realiza-
cí projektu došlo k zacelení mezery v technolo-
gických linkách na mé farmě. 

Získáné pracovní prostředky mi umožnily vy-
konávat práci v odpovídající intenzitě a kvalitě, 
mojí vlastní činností. Traktor splňuje nejmoder-
nější emisní limity, čímž došlo k minimalizaci zá-
těže na životní prostředí zemědělskou činností. 

Projekt byl zrealizován pod číslem 
18/001/19210/342/159/000504 a výše vypla-
cené dotace činila 1 270 282,- Kč

Realizované projekty z Programu Rozvoje Venkova
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Kateřina Stratinská  
Investice do zemědělského 

podnikání  
Vlastním hospodářství, které se skládá z 
hospodářských budov a pozemků, v k.ú. 
Mikulovice u Vernéřova. Jedná se o oblast  
s mimořádným ohrožením suchem. Hospoda-
řím v systému ekologického hospodářství z čás-
ti na vlastních pozemcích, z části na pozemcích 
pronajatých. Celková výměra pozemků byla ke 
dni podání žádosti o dotaci 105,92 ha. Na těch-
to pozemcích jsem chovala, i v současné době 
chovám krávy s tržní produkcí mléka.
Práce spojené s výrobou sena, případně sená-
že, jsem si musela nechávat provádět službami,  
nebo si potřebné stroje musela půjčovat. To 
mimo jiné finančně zatěžovalo ekonomiku far-
my. Dále využívání služeb představovalo znač-
nou nevýhodu, protože porosty nejsou vždy 
sklízeny v ideální vegetační době, což značně 
ovlivňuje kvalitu sklízené píce a tím i finálního vý-
robku - sena, senáže. To mělo vliv na užitkovost 
a zdraví chovaných zvířat. Ke službám byly čas-
to najímány stroje z konvenčního zemědělství  
a muselo se zajistit jejich čištění před každým pou-
žitím na ekologických pozemcích. To vše souviselo  
stím, že jsem byla nesamostatná a závislá na 
dalších subjektech. 

Tento hlavní problém farmy jsem vyřešila po-
řízením nové techniky, traktoru a vozu na svoz 
píce (kulatých balíků). 
Tím došlo jednak k úspoře pohonných hmot,  
ale i ke snížení nákladů za služby. Pořízením 
nového traktoru se velmi zlepšily pracovní 
podmínky (pohodlí v traktoru, klimatizace, bez-
pečnost). Pořízením přepravníku balíků došlo k 
urychlení svozu sena (případně senáže). 
Na starý valník se vešlo asi 7 balíků sena, navíc 

byl za hranicí své životnosti. Na nový vůz se ve-
jde 26 balíků o průměru 130cm.
Výsledkem projektu bylo pořízení strojů - trak-
toru s čelním nakladačem a příslušenstvím  
a vozu na svoz píce. 
Projekt byl zrealizován pod číslem 
18/001/19210/342/159/000485 a výše vypla-
cené dotace činila 1 168 800,- Kč

  Investice do zemědělského 
podniku Erik Rudický

Jsem mladý začínající zemědělec, který hos-
podaří na ploše o rozloze 27,71 ha v katastru 
Louchov, obec Domašín. V době podání žádosti 
byl můj stav dobytka 1 plemenný býk plemene 
Charolais a 10 krav a jalovic (kříženců Charolais  
a dalších plemen).

Hospodařím na výše uvedených pozemcích od 
ledna 2018, kdy jsem je spolu i s dobytkem od-
koupil od zemědělské podnikatelky, která ukon-
čila ze zdravotních důvodů svoji činnost. 

V době podání projektu docházelo k příprav-
ným pracem směřujícím k zajištění vlastního 
odbytu vysoce kvalitního hovězího masa.
V rámci tohoto projektu došlo k nákupu ko-
lového traktoru, který je nyní využíván na 
mém hospodářství. Tento traktor je využíván  
k ošetřování travních porostů, sklizni píce, ma-
nipulaci s pící a k dalším činnostem nutným  
k zajištění chodu farmy.
Smyslem projektu bylo zvýšení soběstačnosti 
farmy, přičemž jsem eliminoval nutnost proná-
jmu techniky od externích subjektů, případně 
outsourcing celých zemědělských činností sub-

jektům disponujícím adekvátním technickým 
vybavením. Vzhledem k nepředvídatelnosti po-
časí při sklizni píce je adekvátní technické vyba-
vení farmy nutné k zajištění bezproblémového 
chodu hospodářství. 

Zakoupený traktor má výkon do 120 HP a jeho 
hlavní jeho využití je zamýšleno pro vlastní po-
třebu; tím však nevylučuji občasnou výpomoc 
dalším zemědělcům v obci Domašín či velmi 
blízkém okolí.

Projekt byl zrealizován pod číslem 
18/001/19210/342/159/000480 a výše vypla-
cené dotace činila 693 000,- Kč

upravený text a foto: žadatelé o dotaci
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10:00 - 10:15  Zahájení 
10:15 – 10:40 Drum band Františka Zemana
10:45 – 12:00 Country skupina Makovec
12:00 – 12:15  Drum band Františka Zemana
12:20 – 12:40 Předávání certifikátů 
12:40 – 13:00 Drum band Františka Zemana

KRUŠNOHORSKÝ 
REGIOFEST

MAS Sdružení Západní Krušnohoří, z.s. ve spolupráci se statutárním 
městem Chomutov Vás zve na přehlídku regionálních produktů.

13:00 - 13:30 Zpívají děti ze školy v Březně
13:45 - 14:45 Jazzový orchestr Tequila band 
15:00 - 16:00 Bluesové trio Blues no more 
16:15 - 16:45 Folklorní soubor Krušnohor
17:00 - 17:30 Jindra Kejak  
17:30 - 19:00 Fleret akusticky & Jindra Kejak 

Nabízeny budou regionální výrobky, zážitky a ukázky řemesel převážně z Ústeckého kraje.  

Upozorňujeme návštěvníky této akce na skutečnost, že může být pořizována foto nebo videodokumentace. Každý účastník námi pořádané veřejné akce svým vstupem na akci bere na 
vědomí a souhlasí s tím, že může být zaznamenán na video nebo fotodokumentaci, která může být použita pro další veřejné šíření.     

OKRESNÍ 

AGRÁRNÍ KOMORA 

PRO OKRES CHOMUTOV

Akce se koná pod záštitou hejtmana Ústeckého kraje p. O. Bubeníčka 
a primátora statutárního města Chomutova JUDr. M. Hrabáče.

obec Údlice

obec Vrskmaň

obec Hrušovany

VAIGL A SYN spol. s r.o. 

AGROCOM HRUŠOVANY spol. s r.o.

obec Březno u Chomutova

obec Droužkovice

Jiří Kejř

28. května 2020 na nám. 1. máje v Chomutově od 10 do 19 hod.
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ZATÍM JSME STÁLE OPTIMISTIČTÍ, ŽE  

REGIOFEST V TOMTO TERMÍNU BUDE


